
   
2024REFERAT FRA MØTE I STJØRDAL OG OMEGN – REGION NORD 

Dato: 2. oktober 2024 kl 18-21 

Sted: Stjørdalshallen  

Tilstede:  

• Lånke v/Arnfinn Elvertrø  

• Hegra v/Daniel Kruse  

• Varden v/Ann Toril Krogstad Røe 

• SHK v/Arve Veglo, Beate Andersson 

• Remyra/ Jannicke Gjønnes, Ida Lægran, Marthe  

• IL Fram v/Marit Amundsen leder, Even Thorin nestleder og sportslig leder.  

• Regionstyret: Bodil Myhr styremedlem 

• NHF region Nord, Klubbrådgiver: Tuva Witzø Johannesen 

• Sonekontakt: Kjersti Hasfjord (referat) 

Ikke deltatt 

• Stjørdals-Blink 

• Tydal 

• Selbu 

Agenda  

• Velkommen 

• Lokale saker 

o InterSport 4’er turnering 

o Status spillerutvikling 

o Dommerutvikling, rekruttering og videreutvikling 

o Tematurnering J/G 11 og 12 år 

o Aktivitetsserie senior 

• Oppstartsinfo for alle lag 

• Diskusjonstema 

• Tips til inntektsbringende tiltak i klubb 

• Håndballforum sesongen 24/25 

• Eventuelt 

 

 



   
1. Velkommen og presentasjonsrunde  

Det ble samtidig gitt en kort oppdatering av status i klubbene.  

Lånke  

Klar for ny sesong, flere lag har få spillere og det er inngått samarbeidsavtaler med andre klubber som 

er i samme situasjon for å stille lag i flere årsklasser. Samarbeid med IL Fram trekkes frem. Det er valgt 

ny leder i håndballgruppa; Magnus Fjelldal.  

 

Hegra 

Kast ballen arrangement i dag. Årskull 3 klasse, det gjennomføres som åpen hall konsept, 2016 er et 

lite årskull. Noen guttelag har få spillere og de fleste lagene starter opp igjen etter høstferien. 

Utfordring med lag fotballsesong. Hegra har de siste månedene jobbet med klubbhus og er nå 

kvalifisert for klubbhus nivå1.  

SHK 

Kommet i gang med kamper og gleder seg til spennende seson. Det er nå 200 spillere fra 13 og opp til 

senior. Mange 20 åringer både på jente og guttesiden. Klubben har en utviklingstrener i 50 % stilling 

og har nå ansatt Arne Høgdahl som trener på gutte- og herresiden. Utfordringer med treningstid. 

Organisatorisk har klubben det meste på stell.  

Remyra  

Har kun 7 lag i år (mangler et årskull). De har startet med en løpe- kick off og satser stort med 

håndballskole i høstferien. God gjeng i håndballutvalget i Remyra, større utfordringer i hovedstyret. 

Mange folk som går igjen. Det er de samme lederne, trenere og lagledere på mange av lagene. Kast 

ballen på Fosslia skole, skolen har ansvaret og de drar det ut i tid, trekker inn litt eldre spillere til å 

være med i gymmen. De har hatt åpne treninger på alle årskullene og da kommer det et kommer 

flere spillere. Sliter med stengt hall i Stjørdal kommune. Hedda Aasen tidligere Remyra og nå fra 

Byåsen har delt ut diplomer.  

Fram 

Har spillere opp til JG14 år og flere samarbeidslag med andre klubber (Lånke, SHK). Lite barn på noen 

av de yngre kullene og må låne litt spillere fra yngre kull. Det er nytt styre hvor alle er nye og det er 

mye nytt å sette seg inn i.   

Varden 

Varden opplever mye konkurranse fra friski og har vært nødt til å trekke en del av de yngste lagene. 

Usikkert med mini 2016 og 2017, gir beskjed når det er avklart. Fikk utdannet 14 barnekampledere i 

februar. Næringslivet mettet på dugnadsforespørsler. Felles sponsorhenvendelse for hele IL Varden. 

Har fått på plass ny kasserer. Opprykk av dommere Kristian og Jostein. Ganske bra på dommersiden.  

 

2. Lokale saker  

Klubbrådgiver gjennomgikk lokale saker. Se vedlagte presentasjon.  

• Victoria Koen er kontaktperson for spillerutvikling.  

• Ida Stake ansvarlig for dommerutvikling.  



   
 

3. Oppstartsinfo 

Se vedlagte presentasjon.  

• Klubbene oppfordres til å være oppmerksomme på stygge resultat, be lagledere/trenere om 

å ta en diskusjon med det andre laget i forkant av kampen.  

• Husk gebyrfri omberamming i perioden 11 – 17 november og legg merke til at frist for annen 

omberamming nå er 10 dager (og ikke 5 som tidligere).  

• Regionen gjorde oppmerksom på sikkerhetsreglene og at klubben er ansvarlig som arrangør 

av treninger og kamper. Det ble en del spørsmål rundt hvilke krav som stilles til klubbene og 

regionen opplyste om at det kommer mer informasjon fra NHF.  

• Trenerattest, husk at alle trenere i klubben skal ha godkjent trenerattest, det er oversikt i min 

idrett, alle klubbene må huske å godkjenne registreringen.  

 

4. Diskusjonstema 

Diskusjonstema i to grupper:  

a) 4.1 Hvordan løse problemet på Stjørdal med stengte haller.  

Det er naturlig nok stor frustrasjon hos berørte lag da Stjørdal kommune stenger Stjørdalshallen på 

kort varsel ved sykdom. Svein Olav Øie og Rune Nervik har vært i kontakt med ordfører Eli Arnstad og 

kommunedirektør Tor Jacob Reitan for å forsøke å få på plass et møte for å forsøke å unngå slike 

situasjoner i fremtiden. Klubbene ønsker å delta i et slikt møte med kommunen.  

Diskusjonen i gruppene gikk ut på om klubbene kan komme med forslag til å løse problemet.  

Sette inn kommunale vakter fra andre kommunale haller de dager det er vakter i Skatvalshallen, 

Hegrahallen og Fosslia Fjellhall.   

Frivillige ansatte, pensjonister er villige til å bistå på frivillig basis (trenger opplæring).  

I tillegg var alle idrettshallene stengt i sommer. Her er det mulig at de klubbene som har hallvakt gjør 

dette gratis for å kunne ha trening. Hegra Idrettshall stengte plutselig alle dager i uken bortsett fra en 

etter påske 2024. Dette gjorde det veldig vanskelig å gjennomføre treninger.  

Hvilke kanaler kan benyttes til å få gjennomslag:  

• Politikere 

• Media,  

• Idrettsrådet  

Fokusere på at barna blir skadelidende.  

Tjener kommunen penger på å leie ut treningstimer som er avbestilt (senere en 14 dager før trening).  

  



   
 

b) Byttedag i klubb,  

Ingen av klubbene gjennomfører byttedag. Det er noe bytting/salg på klubbenes facebooksider. 

Regionen utfordrer klubbene til å tenke bærekraft og bidra til å få solgt/byttet utstyr.  

c) Avkast  

Det er forskjellig praksis på avkast, noen klubber har avkast i forbindelse med sesongstart, mens 

andre har større sosiale arrangement på andre tider av året.  

Det er forskjellige aktiviteter og det er ønskelig å få med alle aldersgruppene i klubben.  

d) Hvordan dele informasjon fra sonemøtene 

I forkant av møte, og trenerforum, viktig å dele datoer osv. De fleste klubbene erkjente at de kunne 

være flinkere til å dele informasjon.  

Spond har blitt en god kanal til å dele informasjon. Siler litt informasjon til alle lagene i klubben. For 

noen er Facebook en gammeldags måte å dele informasjon.  

5. Håndballforum 

Alle klubbene i dalføret ble oppfordret til å melde seg på håndballforum 11. januar 2025. 

Håndballforum er på Scandic Hell og klubbene i sonen har tidligere ikke hatt stor deltakelse. Husk at 

alle klubbene betaler for en deltaker uavhengig av om de møter opp. Det er utarbeidet et veldig bra 

program som finnes i presentasjonen.  

6. Eventuelt 

Det er håndballting i mai 2025, og det er viktig at klubbene melder fra til regionen om saker de ønsker 

å ta opp på tinget. Region Nord oppfordres også til å dele sine saker og planer med klubbene i forkant 

av tinget. Frist til å melde inn saker er i februar 2025. En evaluering av konsekvensene av å endre fra 

JG18 til JG20 kan være et aktuelt forslag.  

 

Viser for øvrig l vedlagte presentasjon. 

Kjersti Hasfjord  


